

▲ 丁忠澤總經理與中國專利局局長高盧麟拜會香港知識 産權署署長謝肅方 (2000年2月)。

General Manager Ding Zhongze and Gao Lulin, Commissioner of the Chinese Patent Office, met with Stephen Selby, Director of the Intellectual Property Department of Hong Kong SAR (February 2000). 2000年2月7日 丁忠澤出任公司總經理。

2000 年 6 月 應國際知識產權代理人聯合會 (FICPI) 的邀請,公司負責人參加在加拿大温 哥華舉行的 FICPI 年會。

2000年7月12日-13日 中國知識產權研究 會第三届全國代表大會暨2000年學術年會在 北京召開。大會選舉了第三届理事會成員,丁 忠澤總經理當選爲研究會副理事長,石小梅 副總經理爲常務理事。

2000年9月 連接公司總部與北京辦事處的京港兩地遠程視聽會議系統開通。

2000 年 11 月 在有關中介機構脱鈎改制的國務院辦公廳第 51 號文件下發后,國務院有關部門作出指示,中國專利代理 (香港) 有限公司暫不與中國國際貿易促進委員會脱離隸屬關系。

7 February 2000 Ding Zhongze was appointed General Manager of the China Patent Agent (H.K.) Ltd..

June 2000 At the invitation of FICPI, the CPA executive officers attended the Annual Meeting of International Federation of Intellectual Property Attorneys held in Vancouver, Canada.

12-13 July 2000 The Third National
Conference and 2000 Annual Academic Meeting
of the China Intellectual Property Society was
held in Beijing, at which General Manager Ding
Zhongze was elected Vice-President and, Deputy
General Manager Shi Xiaomei executive member
of the third council newly elected at the
Conference.

September 2000 The remote audio-visual meeting system between the CPA Headquarters in Hong Kong and its Beijing Office was launched into operation.

November 2000 After Document No. 51 of the General Office of the State Council on the delinkage of agencies from administrative authorities was issued, the relevant department of the State Council issued instruction that the China Patent Agent (H. K.) Ltd. would remain affiliated to CCPIT.







▲ 丁忠澤總經理會見朝鮮知識産權界人士 (2000 年 6 月)
General Manager Ding Zhongze met with IP professionals from the Democratic People's Republic of Korea (June 2000).



